

### **SPAIN**

# تأشيرة الحاملين للمؤ هلات الجامعية For Non-EU Citizens - Highly Qualified Professionals Visa

# الخطوات التنفيذية

- الخطوة الأولى (5 7 يوم عمل)
- تقديم الأسماء المقترحة إلى السجل التجاري المركزي الإسباني (Registro Mercantil Central).
  - إصدار حماية قانونية للاسم التجاري.
  - الخطوة الثانية (الوكالة القانونية) (30 35 يوم عمل)
- اجتماع أونلاين مع كاتب العدل في نيويورك لا حاجة لأي إجراء من العميل بعد الاجتماع. برايم تتولى التوثيق (أبوستيل) والإرسال القانوني إلى المحامي في إسبانيا.
  - الخطوة الثالثة (تسجيل وتأسيس الشركة) (40 45 يوم عمل)
  - تسجيل الشركة وتفعيلها قانونياً، واستخراج السجل التجاري والأرقام الضريبية.
    - الخطوة الرابعة (إجراءات التأشيرة) (20 30 يوم عمل)
  - التنسيق الكامل مع السفارة الإسبانية لضمان تقديم جواز السفر وإصدار التأشيرة.
    - الخطوة الخامسة (إصدار بطاقة الإقامة) (30 35 يوم عمل)
  - مرافقة الفريق للعميل إلى الشرطة الإسبانية لإتمام البصمة واستلام بطاقة الإقامة الزرقاء (EU Blue Card).

# المطلوب من العميل

- صورة من جوازات السفر.
- الشهادة الجامعية (موثقة أبوستيل أو من السفارة الإسبانية).
  - إثبات الخبرة المهنية.
- 5 إلى 7 أسماء مقترحة للشركة + الأنشطة التجارية المرغوبة.
- شهادة السجل الجنائي (موثقة من السفارة الإسبانية أو أبوستيل).

# الرسوم والتكاليف

- 19,999 € شاملة البرنامج بالكامل تدفع على دفعتين:
  - الدفعة الأولى: 60 % عند الاتفاق.
  - الدفعة الثانية: 40 % بعد استلام التأشيرة.
    - ملاحظا
- تضمن برايم أن يتم الموافقة على المعاملة بضمان استرداد الأموال حال التقصير المتعمد أو الرفض بسبب برايم ، ولا تتحمل المسئولية في حال وجود الرفض بسبب العميل أو سوابقه الجنائية أو عدم مقدرته على الذهاب للسفارة أو تعذره بعدم إكمال الأوراق المطلوبة منه.
  - سيتم إبرام عقد رسمي موثق يضمن لكلا الطرفين حقوقه.
  - يحصل العميل على استشارات متكاملة لضمان أن جميع جوانب الطلب جاهزة وملائمة للموافقة.
  - دعم في إعداد خطة العمل: مساعدتك في إعداد خطة عمل قوية تلبي متطلبات السلطات الإسبانية.
  - متابعة مستمرة مع السلطات الإسبانية حتى الحصول على الفيز، و تنسيق مواعيد السفارة وإجراءات التأشيرة.
    - التأكد من أن جميع المستندات جاهزة ومكتملة وفقا لمتطلبات السلطات الإسبانية.
      - مرافقة العميل في موعد البصمة واستلام بطاقة الإقامة.
      - المساعدة في تجديد الإقامة: نقدم لك الدعم اللازم عند تجديد الإقامة.
      - بعد تسليم الإقامة، يحصل العميل على إقامة مؤقتة مدتها 3 سنوات.
        - تُجدد بعد ذلك لـ 3 سنوات إضافية دون شرط إثبات التواجد.
    - يشترط: أن يكون السجل الجنائي نظيف ، والالتزام بدفع الضرائب الشهرية : 200 300 €
- بعد 5 سنوات إقامة، يحق له التقام الطلب الإقامة الدائمة، بشرط: إثبات التواجد في الاتحاد الأوروبي أو إسبانيا لمدة 6 أشهر خلال السنة الأخيرة فقط (سواء كانت متصلة أو منفصلة)، نفس الشروط الخاصة بالسجل الجنائي والضرائب.
  - بعد 9 سنوات إقامة، يمكن النقدّم للحصول على الجنسية الإسبانية، بشرط: إثبات التواجد في الاتحاد الأوروبي أو إسبانيا لمدة 6 أشهر في السنة الأخيرة (سواء كانت متصلة أو منفصلة)، نفس الشروط الخاصة بالسجل الجنائي والضرائب.



#### SPAIN

Highly Qualified Professionals Visa For Non-EU Citizen

### Process Steps

- Step 1 (5-7 business days)
- Submit proposed company names to the Spanish Central Commercial Registry (Registro Mercantil Central). Legal name protection is issued.
- Step 2: Legal Power of Attorney (30-35 business days)
- Online Zoom meeting with a notary public in New York, USA. No further action required from the client. Prime handles Apostille and legal dispatch to the company's lawyer in Spain.
- Step 3: Company Registration (40-45 business days)
- Register and legally activate the company. Commercial registration and all required tax numbers will be obtained.
- Step 4: Visa Application Process (20-30 business days)
- Full coordination with the Spanish embassy in your country to ensure smooth passport submission and visa issuance.
- Step 5: Residency Card Issuance (30-35 business days)
- Our team accompanies you to the Spanish police to complete fingerprinting. You will receive the EU Blue Card allowing freedom to live and work in all EU countries.

# Client Requirements

- Copy of valid passports.
- - University degree (Apostilled or certified by the Spanish embassy).
- Proof of professional experience.
- 5-7 proposed company names and preferred business activities.
- Criminal record certificate (Apostilled or certified by the Spanish embassy).

# Fees & Costs

- ullet  $\in$ 19,999 all-inclusive package paid in two installments:
- First payment: 60% upon agreement.
- Second payment: 40% after the visa is issued.

# Notes

- Prime guarantees approval or refund in case of negligence from our side.
- We are not responsible if rejection is due to the client's background or failure to complete documentation.
- A legally binding contract ensures protection for both parties.
- $\bullet\ \ \$  Full advisory support to prepare a strong and complete application.
- Assistance in preparing a professional business plan.
- Continuous follow-up with Spanish authorities until visa issuance.
- Client accompaniment to biometric appointment and residency card collection.
- Support for future residency renewal.
- Upon receiving the residence permit, the client is granted a three-year temporary residency.
- It is renewed for another three years without the need to prove physical presence.
- The only requirements: A clean criminal record and regular monthly tax (€200 €300)
- After five years of residency, the client becomes eligible to apply for permanent residency, provided they can prove
  at least 6 months of presence in the EU or Spain during the last year only (either continuous or cumulative), while
  maintaining the clean record and tax requirements.
- After nine years of residency, the client can apply for Spanish citizenship, provided they prove 6 months of presence
  in the EU or Spain during the final year (either continuous or cumulative), while maintaining the same clean record
  and tax obligations.